
Schriftelijke vragen van het lid Monasch (PvdA) aan de minister van Infrastructuur en 

Milieu over de aanpak van geluidsoverlast bij Lansingerland 
 

1. In uw brief aan de gemeente Lansingerland stelt u dat het bureau M+P het niet voor de 

hand vindt liggen om in de pilotfase aanpassingen van de geluidsschermen als 

maatregel uit te proberen; wat is hiervan de reden?  

2. Bent u het met de PvdA eens dat het op voorhand uitsluiten van deze optie niet 

verstandig is? Zo nee waarom niet? 

3. Welke binnen uw mogelijkheden liggende maatregelen kunnen worden genomen om 

ook in 2012 al geluidsreductie te realiseren? 

 


